

國家圖書館學位論文抽換申請書

Application for Replacement of Existing Thesis/Dissertation

編號：

申請日期：民國____年____月____日

Application Date: ____/____/____(YYYY/MM/DD)

申請人姓名 Applicant Name	學位類別 Graduate Degree	<input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 博士 Doctor	畢業年月 Graduation Date (YYYY/MM)	民國____年____月 ____/
學校名稱 University	系所名稱 School/Department			
論文名稱 Thesis/Dissertation Title				
抽換原因 Reason for Replacement				
電子郵件 Email Address	連絡電話 Contact Number			

申請人簽名：

Applicant Signature: _____

指導教授簽名：

Advisor Signature: _____

學校系所章戳：

Seal of the School/Department: _____

學校圖書館章戳：_____

University Library Seal: _____

圖書館承辦人(電話)：

Case Officer (Tel.): _____

【說明】

- 請將親筆簽名申請書1份連同新版紙本論文(含圖檔、影音檔等相關檔案)掛號郵寄10001臺北市中山南路20號國家圖書館館藏發展及書目管理組，並於信封註明「學位論文抽換申請書」。
- 電子檔抽換除掛號郵寄之外，亦可選擇將論文電子檔或壓縮檔上傳至本館所指定之FTP電腦主機進行遞送。

【Notes】

1. Please send a registered mail with the new printed theses and a copy of the signed application form attached. The letter should be addressed to Collection Development Division, National Central Library with a note in the envelope indicating "Application for Replacement of thesis" to the following address. No.20, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng District, Taipei City 10001, Taiwan (R.O.C.)
2. Replacement for electronic copy: for queries concerning the replacement of an electronic version of thesis, please refer to your local guidelines for details.

(以下由國圖填寫 For Internal Use Only)

承辦單位_館藏組：_____ 日期：_____ 收件 紙本 電子檔(含圖檔、影音檔等相關檔案)典藏地：_____ 登錄號：_____ 索書號：_____ 加工移送 書目註記會辦單位_知服組：_____ 日期：_____ 已加工抽換論文系統：_____ 日期：_____ 已抽換